



DASAR GETAH SEMULA JADI MAPAN – OKTOBER 2017

Pirelli komited untuk menggalakkan, membangunkan dan melaksanakan pemerolehan dan penggunaan getah semula jadi yang mapan dan bertanggungjawab sepanjang keseluruhan rantai nilai.

Dengan permintaan seluruh dunia untuk getah semula jadi yang dijangka akan meningkat, tadbir urus yang mapan bagi rantai bekalan getah semula jadi adalah penting untuk memelihara hutan dan kepelbagaian biologi serta untuk membolehkan pembangunan jangka panjang untuk komuniti dan ekonomi tempatan.

Dari hulu ke hilir, rantai bekalan getah semula jadi termasuk Pengeluar/Peladang, Peniaga, Kilang Pemprosesan, Syarikat Perdagangan dan Pengilang. Pirelli berada di kedudukan terakhir rantai, sebagai Pengilang Tayar yang tidak memiliki ladang getah semula jadi atau kilang pemprosesan.

Dalam konteks ini, Pirelli berusaha untuk menjadi pemain yang aktif dalam usaha global ke arah kelestarian getah semula jadi dan untuk tujuan ini akan bekerja bersama rantai nilai dan sektor industrinya untuk meningkatkan ketelusan dan selanjutnya membangunkan proses dan alat untuk meningkatkan kebolehsasaran, menggunakan pendekatan berasaskan risiko.

Dasar getah semula jadi mapan Pirelli adalah berdasarkan tonggak berikut.

I. MENJAGA MANUSIA

Melindungi Hak Manusia dan menggalakkan keadaan kerja yang baik

Hormat untuk hak manusia sedunia dan perlindungan kesihatan, keselamatan dan kebajikan pekerja ialah prinsip asas dan tidak boleh dirunding.

Pirelli menjangkakan semua pihak dalam rantai bekalannya:

- untuk mengamalkan standard pencegahan, penilaian dan pengurusan yang tinggi bagi risiko Kesihatan dan Keselamatan Pekerjaan;
- untuk mengelakkan diskriminasi berdasarkan jantina, status perkahwinan, orientasi seksual, agama atau kepercayaan politik, keahlian kesatuan, etnik perkauman, kewarganegaraan, umur, latar belakang atau status sosial, kecacatan fizikal atau mental;
- untuk menggalakkan keadaan kerja yang memadai, termasuk kontrak pekerjaan biasa, gaji yang sekurang-kurangnya sama dengan gaji minimum negara untuk kerja yang setara, waktu kerja yang adil, kebebasan untuk membentuk atau menyertai persatuan dan untuk tawar-menawar kolektif selaras dengan undang-undang kebangsaan dan antarabangsa berkenaan, menyokong pekerja yang tinggal di ladang untuk memperoleh akses kepada sumber yang diperlukan untuk keadaan kehidupan yang memadai seperti yang dijelaskan dalam Konvensyen ILO 110;
- untuk tidak bertoleransi terhadap apa-apa bentuk eksploitasi buruh, buruh kanak-kanak, buruh paksa atau wajib, atau apa-apa bentuk penderaan atau paksaan terhadap pekerja langsung yang diambil bekerja sepanjang rantai bekalan.



Jangkaan ini dijelaskan lebih lanjut dalam dokumen rujukan antarabangsa yang digunakan oleh Pirelli (Lihat Lampiran).

Memupuk pembangunan komuniti tempatan dan mencegah konflik berhubung pemilikan tanah

Pembangunan ekonomi dan sosial komuniti tempatan, bermakna mencipta kerja dan meningkatkan kebolehpasaran populasi tempatan, meningkatkan taraf hidup dan mengelakkan daripada melakukan apa-apa sumbangan dengan penuh erti, secara langsung atau tidak langsung, kepada tindakan yang mungkin menjejaskan komuniti atau populasi tempatan.

Pirelli mengakui hak orang asli dan komuniti yang bergantung pada hutan untuk mengakses dan menerima manfaat secara adil daripada sumber hutan.

Pirelli menjangkakan pembekalnya:

- untuk bertindak dengan bertanggungjawab, mengelakkan daripada menjejaskan pembekal makanan tempatan dan memberi pampasan yang adil kepada komuniti tempatan untuk langkah pemuliharaan atau penggunaan tanah komersial;
- untuk menghormati dan melindungi hak pemegang tanah tersuai;
- untuk berusaha supaya tiada pendekatan perebutan tanah.

Risiko menyumbang dengan penuh erti, secara langsung atau tidak langsung, kepada tindakan yang mungkin membawa kepada penguntukan tanah yang tidak sah dan/atau menjejaskan komuniti atau populasi tempatan hendaklah dielakkan dan untuk tujuan ini pembekal Pirelli - terutamanya jika dan apabila menyediakan atau mengubah ladang dan/atau tapak perindustrian - adalah dijangka untuk menggunakan metodologi dan Garis Panduan Persetujuan Bebas, Awal dan Termaklum (FPIC) yang dibangunkan oleh Program REDD PBB.

II. MELINDUNGI EKOSISTEM, FLORA DAN FAUNA

Sepanjang keseluruhan hayat bahan, kitaran berterusan penambahbaikan kesan alam sekitar melibatkan tindakan menilai, melindungi dan mungkin membaik pulih ekosistem sambil mengelakkan, mengurangkan atau memulihkan kesan alam sekitar yang buruk pada sumber, perubahan iklim, ekosistem dan flora dan fauna yang berkenaan.

Sejajar dengan pendekatan ini, Pirelli menjangkakan daripada pihak dalam bekalan kuasanya:

- untuk membangunkan pelan penggunaan tanah yang wajar untuk mencegah eksploitasi berlebihan sumber semula jadi, untuk memelihara sumber air permukaan dan bawah tanah, untuk mengurangkan, menguruskan dan memulihkan sisa yang dihasilkan;
- untuk mematuhi undang-undang dan peraturan berkenaan penggunaan produk bahan kimia dalam sektor perindustrian dan menguruskan bahan kimia bagi memastikan pengendalian, pengalihan, penyimpanan, penggunaan, pemulihan atau pelupusan selamat;
- untuk menggunakan proses dan teknologi sewajarnya bagi mengurangkan bau yang dihasilkan oleh pengisaran getah.

III. TIADA PEMBASMIAN HUTAN, TIADA GAMBUT, TIADA PEMBAKARAN



Pirelli menyokong perlindungan dan pemeliharaan hutan primer dan kawasan dengan nilai alam sekitar yang tinggi, termasuk ekosistem utama tanah gambut dan landskap hutan yang utuh, yang mungkin menerima kesan buruk disebabkan oleh pembangunan penanaman getah dan menggesa rantaian bekalannya:

- untuk menjauhi daripada apa-apa bentuk pengeluaran getah pada tanah gambut yang diketahui;
- untuk menjauhi daripada penggunaan api dalam persediaan penanaman baharu, penanaman semula atau apa-apa pembangunan baharu;
- untuk menggunakan pendekatan Nilai Pemuliharaan Tinggi (HCV) dan Stok Karbon Tinggi (HCS) yang diiktiraf di peringkat antarabangsa. Pirelli mempertimbangkan yang kedua sebagai alat yang boleh dipercayai ke arah matlamat Sifar Pembasmian Hutan di samping memupuk pembangunan mapan untuk komuniti tempatan dan memanfaatkan dialog yang adil dan terbuka dengan Pemegang Saham yang berkenaan.

IV. SUMBER PEMELIHARAAN

Pirelli berjanji untuk menggunakan getah semula jadi dalam kaedah yang sangat kualitatif dan berkesan, terlibat dalam aktiviti kajian dan pembangunan yang bertujuan untuk mengurangkan jisim purata tayar, memanjangkan hayat tayar, meningkatkan pemulihan bahan.

Pirelli menggalakkan pendekatan kualitatif dan berkesan yang sama di seluruh rantaian bekalannya untuk mengurangkan tekanan kepelbagaian biologi, meningkatkan keberkesanan produk dan mengurangkan kos pelupusan.

V. ETIKA SEBAGAI ASAS

Memerangi rasuah

Rasuah aktif dan/atau pasif tidak boleh dibiarkan berterusan, dalam apa-apa samaran atau bentuk, dalam apa-apa bidang kuasa berkenaan malah di tempat yang amalan kelakuan tersebut boleh diterima, dibiarkan atau tidak dipersoalkan di mahkamah.

VI. PEMETAAN KEBOLEHKESANAN DAN RISIKO

Pirelli telah mengkaji prosedur untuk mengesan rantaian bekalan getah semula jadinya dan, untuk itu, menjadi rakan kongsi dan terlibat dengan kontraktor untuk membangunkan dan menggunakan alat pemetaan kebolehhkesanan dan risiko sosial dan persekitaran yang berkesan dan boleh dipercayai, di sepanjang rantaian berkenaan untuk mencapai kebolehhkesanan penuh dalam jangka sederhana.

Pirelli tidak dapat menyatakan dengan tepat tempoh proses ini disebabkan penyerpihan tinggi rantaian bekalan getah semula jadi dan kerumitan proses pemetaan kebolehhkesanan dan risiko. Pirelli akan melaporkan kemajuan yang dibuat mengikut Bahagian XI Dasar ini.

Hasil pemetaan risiko, serta kesanggupan rantaian bekalan untuk terlibat dalam pelan pemulihan apabila perlu, akan memberi kesan kepada keputusan pembelian dan strategi pembangunan getah semula jadi Pirelli.

VII. TADBIR URUS



Pirelli menjangkakan pembekal getah semula jadinya:

- untuk mematuhi Dasar ini;
- untuk menggalakkannya sepanjang rantai bekalan yang berkaitan;
- untuk membangunkan dan melaksanakan sistem usaha wajar berhubung Dasar ini ke arah rantai bekalan.

Dasar ini menyepadukan komitmen¹ yang sudah pun diambil oleh Pirelli ke arah pengurusan mapan rantai bekalannya dan model pengurusan yang telah dimohon oleh Pirelli, iaitu:

- menggalakkan pembekal untuk menggunakan penambahbaikan berterusan dengan melaksanakan peluang pembangunan pengetahuan dan aktiviti membina keupayaan sendiri, bersama Pirelli dan melalui usaha sama yang lain;
- menilai pembekal getah semula jadi berpotensi berkenaan kemajuan persekitaran, sosial dan etika perniagaan mereka daripada fasa prapenghomologan melalui audit di tapak yang dijalankan oleh pihak ketiga;
- memerlukan pembekalnya untuk menandatangani klausa berkontrak kelestarian (yang menterjemahkan komitmen Pirelli yang disebutkan di atas kepada hak persekitaran, manusia dan buruh yang khusus, begitu juga etika perniagaan dan keperluan pematuhan antirasuah untuk pembekal, dengan permintaan formal untuk menyebarkan model pengurusan mapan yang sama ke dalam rantai bekalan langsungnya dan untuk memantau pelaksanaan yang berkenaan dengan sewajarnya, untuk membolehkan kitaran yang lebih baik;
- memantau kepatuhan pembekal dengan klausa kelestarian Pirelli melalui audit di tapak pihak ketiga dan mentakrifkan apa-apa tindakan pemulihan jika diperlukan.

Bukti ketidakpatuhan yang serius dengan Dasar ini atau keengganan untuk menetapkan pelan pemulihan, atau kegagalan melaksanakan pelan pemulihan yang dipersetujui, boleh menyebabkan penggantungan atau penamatan hubungan perniagaan Pirelli dengan pembekal yang berkenaan.

Jika mana-mana pembekal tahap 2 dalam rantai bekalan Pirelli terlibat dengan bukti serius ketidakpatuhan, Pirelli akan membincangkan kaedah terbaik untuk bertindak dengan pembekal tahap 1 yang terlibat. Kejujuran yang terbukti dan pendekatan proaktif kepada tindak balas adalah dipertimbangkan oleh Pirelli sebagai titik permulaan ke arah pengurangan yang bertanggungjawab dan terkongsi, dan bukannya penamatan serta-merta.

VIII. KERJASAMA DAN DIALOG MEMBINA SEBAGAI TUIL UTAMA

Pirelli percaya bahawa cabaran global bagi kelestarian getah semula jadi memerlukan penglibatan, kerjasama, dialog dan perkongsian antara semua pihak terlibat.

Selain terlibat dengan pembekalnya, Pirelli memupuk dan menyokong kerjasama aktif di peringkat industri dan antara pemegang saham yang memainkan peranan penting dalam rantai nilai getah semula jadi, dengan keyakinan bahawa di samping penglibatan individu syarikat, usaha yang dikongsi boleh menghasilkan kemajuan yang lebih kukuh dan pantas ke arah pembangunan mapan rantai bekalan getah semula jadi global.

¹ Rujukan dibuat kepada komitmen yang diambil oleh Syarikat ke arah pengurusan mapan rantai bekalannya, secara khususnya menurut:

Nilai dan Kod Etika Pirelli, Dasar Tanggungjawab Sosial untuk Kesihatan, Keselamatan dan Hak Pekerjaan serta Alam Sekitar, "Dasar Hak Manusia Global", "Dasar Pengawasan Produk", "Dasar Sumber Hijau", "Dasar Kualiti", "Dasar Kesihatan, Keselamatan dan Alam Sekitar", "Tatakelakuan", Program Antirasuah Pirelli, Pembekal Pirelli "Klausa Kelestarian", "Buku Panduan Pembekal Pirelli" dan dokumen berkaitan, Dasar Pemberi Maklumat.

Semua dokumen yang dinyatakan adalah diterbitkan dalam berbilang bahasa di www.pirelli.com.



Pirelli bekerjasama dengan kerajaan kebangsaan dan antarabangsa, bukan kerajaan, seluruh industri dan inisiatif akademik untuk membangunkan dasar dan prinsip getah semula jadi mapan global.

IX. BENTUK PENSIJILAN YANG DIIKTIRAF SECARA ANTARABANGSA

Pirelli menggalakkan rantai bekalnya untuk melibatkan diri dalam sistem pensijilan diaudit pihak ketiga yang teguh dan diiktiraf di peringkat antarabangsa untuk tadbir urus mapan etika persekitaran, sosial dan perniagaan di semua peringkat rantai pembekal, daripada ladang sehinggalah peniaga, sehingga kilang pemrosesan dan perdagangan, berakhir dengan proses pembuatan tayar Pirelli.

X. PELAKSANAAN DASAR

Untuk memudahkan pelaksanaan Dasar ini, Pirelli akan membuat Manual Pelaksanaan khusus dan akan menyediakan sesi dan bahan latihan khusus pada peringkat berbeza rantai bekalan getah semula jadinya, dan juga kepada pekerja yang terlibat dalam proses.

Pirelli menyokong dan berinteraksi dengan inisiatif pembinaan dan pembangunan keupayaan yang bertujuan untuk mendapatkan pembangunan dasar bekalan getah semula jadi yang berkemahiran, layak dan mapan.

XI. KOMUNIKASI TENTANG KEMAJUAN

Pirelli akan berkomunikasi tentang kemajuan yang dibuat pada pelaksanaan Dasar melalui saluran keinstitusiannya, termasuk laman web Syarikat dan Laporan Tahunan.

Apabila perlu, kemajuan yang dibuat dan halangan yang ditemui akan dibincangkan dalam Dialog Pemegang Saham khusus, bertujuan untuk menyokong pelaksanaan Dasar dalam cara yang paling mapan dan berkesan oleh pihak yang terlibat dalam rantai.

XII. PROSEDUR ADUAN

Pirelli menyediakan saluran yang khusus dan sulit untuk rantai bekalan dan Pemegang Sahamnya secara umum ("Dasar Pemberi Maklumat Kumpulan-Prosedur Aduan" disiarkan di laman web Pirelli) untuk melaporkan apa-apa situasi yang menjadi suatu pelanggaran Dasar ini.

Dasar ini tertakluk pada kemas kini masa depan mengikut hasil dan pengalaman yang muncul daripada pelaksanaannya dalam bidang.

NAIB PENERUSI EKSEKUTIF dan CEO

Marco Tronchetti Provera



LAMPIRAN

DASAR GETAH SEMULA JADI MAPAN PIRELLI: DOKUMEN RUJUKAN UTAMA ANTARABANGSA

- Rang Hak Asasi Manusia Antarabangsa Bangsa-bangsa Bersatu yang terdiri daripada Pengisytiharan Hak Asasi Manusia Universal, Perjanjian Antarabangsa Hak-hak Sipil dan Politik dan Perjanjian Antarabangsa Hak-hak Ekonomi, Sosial dan Budaya;
- Sepuluh Prinsip Global Compact PBB;
- Konvensyen Hak Kanak-kanak Bangsa-bangsa Bersatu;
- Deklarasi Hak Orang Asli Bangsa-bangsa Bersatu;
- Konvensyen Memerangi Rasuah Bangsa-bangsa Bersatu
- Matlamat Pembangunan Mapan Bangsa-bangsa Bersatu;
- Garis Panduan untuk Perusahaan Multinasional;
- Deklarasi Prinsip Asas dan Hak di Tempat Kerja ILO dan konvensyen relevan yang berkenaan;
- Konvensyen ILO 110 berkenaan Syarat Pengambilan Pekerja Ladang
- Konvensyen ILO 169 berkenaan orang asli dan kepuakan;
- Konvensyen Hak Asasi Manusia Eropah;
- Deklarasi Hutan New York;
- Deklarasi Alam Sekitar dan Pembangunan Rio;
- “Prinsip untuk Pelaburan Bertanggungjawab dalam Sistem Pertanian dan Makanan” dikeluarkan oleh Jawatankuasa Keselamatan Makanan Sedunia;
- Konvensyen Kepelbagaian Biologi;
- Konvensyen “Dagangan Antarabangsa dalam Spesis Terancam Fauna dan Flora Liar”.
- Garis Panduan Sukarela FAO PBB tentang Tadbir Urus Bertanggungjawab bagi Pemegangan Tanah, Kawasan Menangkap Ikan dan Hutan
- Panduan Dewan Perdagangan China tentang Pengimport dan Pengeksport Logam Mineral dan Bahan Kimia (CCCMC) untuk Getah Semula Jadi Mapan
- Tatakelakuan Antarabangsa FAO tentang Pengagihan dan Penggunaan Racun Perosak
- Prinsip dan Kriteria Rundingan Meja Bulat Minyak Sawit Mapan (RSPO).
- Penyepaduan Nilai Pemuliharaan Tinggi (HCV), Hutan Stok Karbon Tinggi (HCS) dan Persetujuan Bebas, Awal dan Termaklum (FPIC) oleh Kumpulan Pengemudi Pendekatan HCS.

Dokumen Rujukan Tambahan mungkin dipertimbangkan untuk merangka Manual Pelaksanaan mengikut bahagian X Dasar ini.